East-West School of International Studies Parent Coordinator News	
Honor. Excellence. Curiosity. Celebration September 9, 2016	3
"Education is the most powerful weapon which you can use to change the world." Nelson Mandela Be In The Know:	TO SCHOOL!
 Welcome back East-West! I hope everyone is ready to have an amazing school year. East-West is entering it's 11th school year and we couldn't be more excited! 	
 Want a one-stop-shop to get ready for the school year? http://schools.nyc.gov/ParentsFamilies/ BacktoSchoolBasics.htm This page is set up with important information to get ready for a fantastic school year! 	
 We will be holding our first PTA meeting of the school year on Saturday, September 10th at 10:00 a.m. in room 418. Hope to see you all there! 	
 418. Hope to see you all there! There will be no school on Monday, September 12th for Eid al– Adha. 	
 Please make sure you fill out your child's lunch form. Everyone the first day of school. You can also fill it out online at nyc.app 	
 the first day of school. You can also fill it out online at nyc.app child does not eat school lunch, everyone is mandated to fill o All welcome packets and Blue Cards must be filled out and ret room 429 by September 15th. 	ut an application.
 Pupil Path registration letters will be given out on Saturday at need a registration code please feel free to email me. 	our PTA meeting. If you
 Please join us for First Friday on September 16th. Come join you 8:00 a.m. – 9:45 a.m. See what Muster is all about, observe your classrooms and see what we are learning. Every First Friday 	ur child, take a peek into y of the month parents are
 invited to come into our classrooms and observe their child. It involved. You are also invited to walk into any of our other cla Pupil Path workshop with your Parent Coordinator will be held 	's a great way to be ssrooms.
5:00 p.m.– 6:00 p.m. sharp, we do start on time. Come set up through the system. Light refreshments will be served.	
 Meet your Guidance Counselors: Middle School Counselor- Mr. Diaz-Ext. 4293, cdiaz@e 	
 High School Counselor—Ms. Park—Ext. 4057, jpark@ew Part-Time Counselor— Ms. An—Ext. 4011, yan@ewsis.o 	
 Looking for a FREE After-School program with homewo activities, and filed trips every 2 months?!! Join HODOI after school program is open to middle school students 	RI at East-West. This
Monday-Thursday 2:15 p.m.– 5:30 p.m., Friday 2:15 p. Applications are in the Main Office. You can contact Ms. A	•
Have a Wonderful Weekend!!!!	
Ms. Schnall	
Parent Coordinator	
東西方國際學習學校	OPLES
家長協調員 新聞 榮譽, 卓越, 好奇心, 慶典	
2016年9月9日 "教育是最有力的武器,可以用它來改變世界" Nelson Mandela	
需要知道的:	Have an awesome Summen!
 歡迎回來東西學校!我希望每個人都準備有一個很好的新學年。我們很興奮,東西學校正在進入第11學年。 大家來迎接新學年吧? 	恭喜畢業生
http://schools.nyc.gov/ParentsFamilies/BacktoSchoolBasics.htm 此網頁提供重要的信息來迎接一個新學年!	
 我們將會在 9月10日週六上午10點在我們的學校418室,舉行第一次家長會議,希望大家來參加! 9月12日週一是Eid al-Adha 日,學生不用上學。 	
 請確保您填寫您的孩子的午餐申請表。學校的第一天每個學生都表。您也可以在這網上填寫nyc.applyforlunch.com,每個學生家表,即使你的孩子不需要學校午餐。 	
• 所有新學年表和藍卡必須在9月15日填寫並交回辦公室429室。	,소১ m natre - 45 H /6-85
 我們將會在週六PTA會議上,給家長關於學生專用的Pupil Path的要一個註冊碼,請隨時給我發電子郵件。 	註冊號碼,。如果 你需
祝您有一個愉快的週末	
祝您有一個愉快的週末 家長協調員 Schnall 小姐	